
Z Á P I S N I C A 

z 26. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Andovciach dňa 22.01.2025, 

konaného v kultúrnej sále obce Andovce. 

 

 

Prítomní:          starosta obce, 

                          poslanci OZ dľa prezenčnej listiny    

                                             

 

1/ Otvorenie zasadnutia  

 

26. zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce privítaním prítomných. 

Program: 

 

1./    Otvorenie zasadnutia 

2./    Určenie overovateľov zápisnice, návrhovej komisie a zapisovateľa 

3./    Program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

4./    Pripomienky a dopyty obyvateľov obce  

5./    Pridelenie obecných nájomných bytov 

6./    Rozpočet obce na rok 2025 

7./    VZN č. 7/2024 o vyhlásení záväzných častí  ÚP obce Andovce 

8./    Schvaľovanie ÚP Andovce 

9./    Návrh Plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na obdobie od 01.03.2025 do       

        31.08.2025 

10./ Vyhlásenie podmienok obchodnej verejnej súťaže 

11./ Určenie plánovaných termínov zasadnutí OZ v roku 2025 

12./ Interpelácia poslancov 

13./ Rôzne 

14./ Diskusia  

15./ Záver 

 

Starosta obce skonštatoval, že prítomná je nadpolovičná väčšina poslancov, takže zasadanie je 

uznášaniaschopné, ospravedlnený poslanec – p. Viktor Kiss. 

k bodu 2/ 

Do mandátovej a návrhovej komisie navrhol členov v zložení: Ing. Jozef Cseri, Ing. Miroslav 

Tamáš 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 301/22012025: 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  



Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Gejza Jóba, Martin Opálený 

Hlasovanie k uzneseniu č. 302/22012025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

Za zapisovateľku starosta obce určil: Helenu Nagyovú 

Hlasovanie k uzneseniu č. 303/22012025: 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie obecné zastupiteľstvo vzalo jednohlasne  na vedomie 

 

k bodu 3/ 

Starosta oznámil, že program zasadnutia poslanci obdržali a bol zverejnený aj na webovej 

stránke obce.  

- Poslanec p. Opálený v súvislosti so schvaľovaním ÚP Andovce uviedol, že na 

obecnom úrade si prezrel finálnu verziu návrhu ÚP, zaujíma ho ako vznikla aktuálna 

verzia a akým spôsobom sa tam dostali zmeny. Navrhuje nové stretnutie aj 

s prítomnosťou obstarávateľa, chce vidieť detailne navrhnuté zmeny, zatiaľ nebude 

hlasovať za schválenie ÚP. Navrhuje odročenie tohoto bodu. 

- Poslanec p. Jóba -zasadala bytová komisia, nebola však uznášaniaschopná, z tohto 

dôvodu navrhuje programový bod 5./ vynechať. Po 10.02.2025 komisia prinesie návrh 

na pridelenie obecných bytov. 

- Starosta obce – do dnešného dňa je nefunkčný kataster. K vyhláseniu podmienok 

obchodnej verejnej súťaže potrebujeme konkrétne údaje  stiahnuť z evidencie 

katastrálneho úradu, nakoľko to nie je možné, navrhuje tento programový bod 10./ 

odročiť. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 304/22012025 

Za  predložený návrh: 0  



Proti: 7 /Ing. Natália Csemezová, Ing. Jozef Cseri, Gejza Jóba, Mgr. Zuzana Kuzmická, 

Martin Opálený, Alexander Puss. Peter Puss 

Zdržal sa: 1 /Ing. Miroslav Tamáš/  

Predložený návrh nebol schválený 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 305/22012025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

K bodu 4/ 

Pripomienky a dopyty obyvateľov:  

Prihlásila sa p. Magdaléna Baloghová – na Orechovej ulici sa potuluje neznámy čierny pes. 

Informovala sa, prečo nie je možné vložiť do ÚP pripomienku jej syna, jedná sa len o malú plochu. 

Starosta obce – zohľadnenie novej pripomienky by znamenalo obnoviť celý schvaľovací proces ÚP, 

riešiť Vašu požiadavku bude možné len dodatkom k ÚP. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 306/22012025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

k bodu 6/ 

Obecné zastupiteľstvo pristúpilo k prerokovaniu návrhu rozpočtu obce na rok 2025.                                       

Poslankyňa Ing. Csemezová poďakovala starostovi obce, hlavnej kontrolórke a p. Dojčánovej 

za spoluprácu pri zostavovaní rozpočtu obce na nasledujúci rok a navrhla  rozpočet obce 

schváliť. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 307/22012025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

 

 



k bodu 9/ 

Hlavná kontrolórka obce oboznámila prítomných s Návrhom plánu kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky obce na obdobie od 01.03.2025 do 31.08.2025 a so správou o kontrolnej 

činnosti hlavného kontrolóra za obdobie september-december 2024. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 308/22012025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

Hlasovanie k uzneseniu č. 309/22012025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

k bodu 11/ 

Ďalším bodom programu bolo určenie plánovaných termínov zasadnutí OZ v roku 2025 

nasledovne: 

22.01.2025, 19.03.2025, 18.06.2025, 17.09.2025, 10.12.2025 

Hlasovanie k uzneseniu č. 310/22012025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

k bodu 12/ 

Do interpelácie poslancov sa prihlásili poslanci: p. Opálený, p. Jóba, Mgr. Zuzana Kuzmická 

 

Úplné znenie programového bodu 12./   ako aj celého priebehu 26. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva je verejne dostupné na kamerovom zázname na facebookovej stránke obce 

Andovce.  

 

 



k bodu 13/ 

Do tohto programového bodu sa prihlásil starosta obce. Obec sa podieľa na vypracovaní 

aktuálneho  Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja /PHRSR/ obce Andovce na 

obdobie 2025-2031. Súčasťou tohoto procesu je vziať na vedomie vstupnú správu PHRSR. 

Hlasovanie k uzneseniu č. 311/22012025 

Za  predložený návrh: 8 poslanci  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Predložený návrh bol jednohlasne schválený 

 

k bodu 14/ 

Do diskusie sa prihlásil poslanec p. Opálený – informoval  sa o stave prác na cyklotrase.     

Starosta – práce na cyklotrase sa začali, čakáme na vytýčenie bodov zo strany geodeta. Každý 

druhý týždeň prebehne kontrolný deň. Cesta a podložie budú riešené subdodávateľsky. Obec 

rieši  tiež zriadenie nezávislého stavebného dozoru. 

 

Po vyčerpaní bodov rokovania sa starosta poďakoval prítomným za účasť a 26. zasadnutie OZ 

ukončil. 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

 

 

                                                                                           Peter Puss                                                  

                                                                                          starosta obce       

                                         

 

 

 

 

Overovatelia:         Gejza Jóba                                               ................................................. 

 

                               Martin Opálený                                       ................................................. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


